
Zápis ze schůzky SRPŠ konané dne 16.1.2025 

 

Za vedení školy přítomní: Mgr. Kroutilová, PhDr. Komínková, Mgr. Doubková a Mgr. 
Topinková. 

 

Zhodnocení Vánočního jarmarku (SRPŠ zajistilo občerstvení (párek v rohlíku, káva, čaj), 
na kterém se vydělalo 5 700 Kč. Párky poskytla firma Sláma a rohlíky Řemeslná pekárna 
Jindřichov.  Jarmark se povedl, zisk 46 400 Kč, z toho 20 000 Kč bude posláno na nadační 
fond Světluška a 26 400 Kč bude poskytnuto formou darovací smlouvy škole na vybavení 
školy. Předpokládá se, že se bude v této akci pokračovat ve stejném duchu i příští rok. 

Na bankovním účtu je k 16.1.2025 je 321 378 Kč  a v hotovosti 3 000 Kč, z toho 26 400Kč 
bude posláno jako dar škole.   

Dary v hodnotě 38 000 Kč poskytla BDS, Bítešská dopravní společnost, Obec Přibyslav, 
Obec Svatoslav, TP Aerospace. 

Od paní ředitelky vysvětlení k dotazům z předchozí schůzky SRPŠ konané dne 
10.10.2024. 

Prosba k paní ředitelce - poslat info ohledně Karnevalu na ledě do Bakalářů. 

Bude provedena platba za dopravu akce Bubny do školy ve výši 6000 Kč.  

Návrh – SRPŠ u příspěvku napsat datum, do kdy zaplatit, nejlépe do konce října. 

Info ohledně recitační soutěže 1. stupně - 19.3.2025 

Plánování a organizace karnevalu na ledě dne 9.2.2025. 

Další schůzka SRPŠ bude na přelomu dubna/ května, kde se především budeme 
připravovat na další akci SRPŠ, kterou je jarmark, který bude součástí DOD, termín bude 
upřesněn.  

 

 

 


